
Hei, mitt navn er Marthe Sponberg, jeg er 27 år 

gammel og studerer fortiden master i Globale 

Utviklingsstudier. Mitt forhold til NMBU begynte da 

jeg søkte meg inn på bachelor i Internasjonale Miljø 

og Utviklingsstudier, og etter et kort opphold på 

OsloMET, valgte jeg å søke meg tilbake til NMBU.  

Gjennom mine år på NMBU har jeg rukket å bli godt 

kjent og forelske meg i det gode student- og 

læringsmiljøet ved universitetet og jeg har følt meg 

privilegert som har fått mulighet til å være student 

ved en utdanningsinstitusjon som jeg føler tar dets 

elever og utdanning på alvor. 

Jeg tror likevel vi har rom for forbedring og stiller nå til valg med klare ambisjoner om hva jeg 

ønsker å ta med inn for å løfte NMBU som en utdanningsinstitusjon med plass til alle. De 

siste årene har studentdemokratiet fått til mye bra, som utvidet internettilgangen til også nå 

uterommene på campus og gratis bind og tamponger på toalettene rundt på campus. Jeg 

tror likevel vi kan strekke oss lengre. Jeg tror vi kan bli enda bedre på å spre synlighet 

gjennom hva som diskuteres og vedtas gjennom alle ledd i studentdemokratiet, bli enda 

flinkere på tilrettelegging og inkludering, og bli et enda mer synlig og attraktivt universitet 

utad. 

NMBU har lenge hatt fokus på bærekraft og grønn utvikling, men jeg tror også det er på tide 

å begynne å fokusere på hvor tilgjengelig campus og undervisningen på studiene er også. Vi 

vet at alt for mange detter ut av studier – om det er på grunn av mangel på fysisk 

tilrettelegging eller hjelp til å sette opp alternative studieløp for å imøtekomme behov. Jeg 

tror det er på tide at vi tar tak i problemet med tilrettelegging på campus og gjør 

studiehverdagen mer tilgjengelig for alle uansett behov, funksjonsnivå eller livssituasjon.  

Gjennom min lange erfaring både som student ved NMBU og studentorganisasjonene, tror 

jeg at jeg kan være med på å løfte studentenes stemme og bidra til bedre inkludere de som 

ofte blir glemt. 

Det er dermed med stor ydmykhet jeg derfor nå ber om tillitten til å få representere NMBU’s 

studenter gjennom det meningsfylte arbeidet som kommer med å sitte i Studenttingets 

Arbeidsutvalg. Skulle jeg bli tildelt dette privilegiet vil jeg dedikert meg til å jobbe hardt for et 

mer inkluderende studentliv, fremme studentens stemme og videreføre det allerede gode 

arbeidet som pågår så mange steder på campus. 

  



Hi, my name is Marthe Sponberg, I am 27 years old 

and currently a student at the Masters in Global 

Development Studies programme. My relationship 

with NMBU started when I applied for a bachelor in 

International Environment and Development Studies, 

and after a short break at OsloMET, I decided to 

return to NMBU for my masters. 

Through my years at NMBU I have had the pleasure of 

getting to know and fall in love with the student- and 

teaching environment at the university, and I have felt 

privileged to be a student at a university I feel takes 

its students and their education seriously. 

However, I still think there is room for improvement and I therefore running for elections 

with clear ambitions about what I want to bring to the table to further improve NMBU as an 

educational institution with room for everybody. The student democracy has done a lot of 

good thing the past few years, such as extended internet access to also include outdoor 

areas and access to free sanitary products at the toilets around campus. Nevertheless, I still 

think we can do even more. I think we can become even better at being present and 

transparent in what is discussed and what is voted on at all levels of the student democracy, 

become even better at facilitating different needs and becoming more inclusive. 

NMBU has for a long time now had focus one sustainability and green development, but I 

think it is also time to start focusing on how available our campus and education is as well. 

We know that far too many people end up dropping out of their studies – whether it is due 

to the lack of physical access or lack of being met with help and understanding in planning 

alternative study progress plans – I think it is time that we address the issue of inclusion and 

accommodation at campus and how we can make education more accessible for all, no 

matter the wants or needs, level of functioning, or lifesituation. 

Through long experience as both a student at NMBU and from its student organisations, I 

believe that I can help raise the student voice and contribute to an better include those 

groups that are far too often forgotten. 

It is therefore that I am now humbly asking for your trust to represent the students of NMBU 

through the important work that Arbeidsutvalget does on behalf of Student Democracy. If I 

would be so honoured to represent the students I promise to dedicate my work for a more 

inclusive studentlife, strengthen the student voices, and continue the good work that is 

already ongoing on so many different places on campus. 

 


